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مس سونگون ورزقان در صدر جدول

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: تیم تکواندو مس سونگون در صدر 
جدول لیگ برتر تکواندو کشور قرار گرفت.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، بیستمین دوره رقابت های لیگ برتر تکواندو کشور 
یادواره شهید تکواندوکار مدافع حرم محسن حججی امروز با برگزاری هفته اول و 

دوم در سالن فدراسیون تکواندو آغاز شد.
این مس��ابقات با حضور 11 تیم در دو گروه برگزار می ش��ود که تیم مس سونگون نماینده 
آذربایجان شرقی با تیم های فرمانیه تهران، شهرداری ورامین، مجتمع فرهنگی ورزشی جوانه، 

دانشگاه آزاد اسلامی در گروه یک قرار دارند.
تیم مس س��ونگون صبح امروز در اولین مسابقه خود به مصاف تیم فرمانیه تهران رفته و 7 

بر یک برابر حریف خود به برتری رسیدند.
محمدحسن پلنگ افکن، پاشا عطاردی، ابوالفضل یعقوبی، میرهاشم حسینی، علی احمدی، 
عرفان ناظمی و حسین لطفی تکواندوکاران مس سونگون برابر حریف خود به برتری رسیده 

و تنها هیربد صادقی برابر حریف خود مغلوب شد.
تیم مس س��ونگون عصر امروز هم به مصاف تیم مجتمع فرهنگی ورزشی جوانه رفته و در  
5 مبارزه اول به برتری رسیده و با قطعی شدن پیروزی مس، 3 تکواندوکار اوزن بعدی که با 
مصدومیت جزیی هم همراه بودند، به منظور جلوگیری از تشدید مصدومیت شان از حضور در 

مبارزه انصراف داده و در نهایت مس سونگون 5 بر 3 برابر حریفش به پیروزی رسید.
هیربد صادقی، حس��ین لطفی، مهدی عسگری، عرفان ناظمی و میرهاشم حسینی برد تیم 

مس برابر تیم جوانه را رقم زدند.
بدین ترتیب در پایان هفته دوم تیم های مس س��ونگون ورزقان با کس��ب دو برد و تقاصل 

برد بهتر نسبت به تیم دانشگاه آزاد اسلامی در صدر گروه خود قرار دارند

فلاحی راد: با این دو برد صعودمان قطعی شد
عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی 
- فرهادپور:مدی�ر فن�ی تی�م مس 
س�ونگون ورزقان گفت: با دو بردی 
که در هفته اول و دوم کسب کردیم، 
صعود تیم مس س�ونگون به مرحله 

دوم تقریبا قطعی شده است.
به گزارش عصرآزادی آنلاین، حس��ن 
فلاحی راد اظهار داش��ت: در گروهی که 
هس��تیم حریف اصلی مان تیم دانش��گاه 
آزاد اس��ت، اما با توجه به بردی که برابر 
 تیم های فرمانیه تهران و مجتمع جوانه کسب کردیم، صعود تیم مس به مرحله دوم قطعی است.

وی گفت: 6 تیم در مرحله دوم حضور خواهند داش��ت که همگی با هم بازی خواهند کرد و 
اصلی ترین حریف ما  لوازم خانگی کن اس��ت و انش��االله می رویم قهرمانی و اگر آسیب دیدگی 
 نداش��ته و ی��ا اتف��اق خاصی پیش نیاید، ج��ام قهرمانی را ب��ا خود به ارمغ��ان خواهیم آورد.

تیم تکواندو مس س��ونگون ورزقان در هفته اول و دوم لیگ برتر تکواندو کشور برابر تیم های 
فرمانیه تهران و مجتمع فرهنگی ورزش��ی جوانه به برتری رس��یده و در صدر گروه خود قرار 

گرفتند.

رافت جانشین پیوس شد
پایان رافت سرمربی شهرداری آستارا شد.

پایان رافت، بازیکن پیش��ین پرسپولیس پس از مذاکره با مدیران شهرداری آستارا، هدایت 
این تیم را در ادامه فصل قبول کرد و جانشین فرشاد پیوس در این تیم شد.

رافت، نخستین بار در ابتدای فصل گذشته به عنوان سرمربی شهرداری آستارا انتخاب شد 
و حتی توانس��ت این تیم را قهرمان نیم فصل کند اما به دلیل مش��کلات مالی از سمت خود 

استعفا داد. شهرداری آستارا در این فصل لیگ یک با ۱۴ امتیاز در رده دهم قرار دارد.

زمان نقل و انتقالات نیم فصل فوتبال اعلام شد
زمان نقل و انتقالات نیم فصل لیگ برتر، لیگ یک و لیگ دس�ته دوم فوتبال در 

فصل ۱۴۰۱-۱۴۰۰ اعلام شد.
 زمان نقل و انتقالات نیم فصل باش��گاهی کش��ور فصل ۱۴۰۱-۱۴۰۰ به ش��رح زیر اعلام 

شد:
نقل و انتقالات نیم فصل لیگ برتر

از تاری��خ ۲۶ دی )پای��ان هفت��ه پانزدهم ۲۳ دی( تا ۲۳ بهمن )ش��روع هفته هفدهم ۲۳ 
بهمن(

نقل و انتقالات نیم فصل لیگ یک
از تاریخ ۱۶ بهمن )پایان هفته هفدهم ۱۳ بهمن( تا ۱۲ اس��فند )ش��روع هفته هجدهم ۲ 

اسفند(
نقل و انتقالات نیم فصل لیگ دسته دوم

از تاری��خ ۲۳ بهم��ن )پایان دور رفت ۲۱ بهمن( تا ۱۸ اس��فند )ش��روع دور برگش��ت ۸ 
اسفند(

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: 
س�رمربی تیم تراکتور گفت: در بازی مقابل تیم 
ذوب آه�ن به دنب�ال پی�روزی و 3 امتیاز بازی 

هستیم.
به گ��زارش عص��رآزادی آنلاین، زونیمیر س��ولدو 
در کنفران��س خب��ری پی��ش از بازی تیم��ش برابر 
ذوب آهن اصفهان اظهار داش��ت: هفته گذشته بازی 
مقاب��ل هوادار  به دلی��ل زمان کمی که بع��د از جام 
حذف��ی و ب��ازی با مس رفس��نجان داش��تیم نتیجه 
را واگ��ذار کرده و ب��ازی خوبی را هم انج��ام نداده و 
 نتیج��ه را به تی��م ه��وادار نتیجه را واگ��ذار کردیم.

وی گف��ت: ف��ردا با تیم خوب ذوب  آه��ن بازی داریم 
ک��ه جایگاه ای��ن تیم ب��ا بازی های خوبش تناس��ب 
نداش��ته و تیم��ی با س��ازماندهی بالایی اس��ت و ما 
ه��م این تیم را ب��ه خوبی آنالیز ک��رده و برای برد و 
 کس��ب نتیجه خوب ب��ه مصاف این تیم م��ی رویم.

س��رمربی تیم تراکتور گفت: هفته گذشته جلسه ای 
را با رئیس کانون هواداران تراکتور داش��ته و وضعیت 
باش��گاه را ب��ه وی تش��ریح و در م��ورد حساس��یت 
 و نگران��ی ه��واداران ه��م با ه��م صحب��ت کردیم.

س��ولدو گفت: من بارها در مورد ای��ن مورد صحبت 
ک��ردم که تیم پی��ش از آغاز فصل بدنس��ازی خوبی 
نکرده و مش��کلات زیادی از این بابت داریم و در مورد 
بازیکنان در خطوط سه گانه هم مشکل داریم و روزهای 
آینده خبرهای خوبی بابت نقل و انتقالات باشگاه داشته 

و  ب��ا وجود زم��ان کمی که داریم، س��عی کردم تیم را 
به بهترین ش��کل ممکن آماده کرده و تیم تراکتور را با 
آمادگی بالا به مصاف حریفانشان بفرستیم. سرمربی تیم 
تراکتور تصریح کرد: تیم تراکتور در شرایط سختی است 
و همه باید کمک کنند تا این تیم به موقعیت بهتری 

دست یابد و برای همین باید 100 درصد تیم تقویت 
و نق��اط ضعف تیم برطرف ش��ود. وی عنوان کرد: به 
دنبال بازیکن بهتری از قوچان نژاد هستیم و در فصل 
جدید هم اصلا بازی نکرده و س��نش هم بالاس��ت و 
نم��ی تواند کمک زیادی به ما کند. در همین پس��ت 
عباس زاده س��ن بالایی دارد و درس��ت نیست به جای 
وی یک بازیکن مسن را جذب کنیم. سعید واسعی هم 
نتوانس��ت انتظارات من را ب��رآورده و تمرینات خوبی را 
ه��م نکرده و از وی رضایت ن��دارم. باید بازیکنی جذب 
کنیم که بتواند به تیم کمک کند و اکثر بازیکنان خوب 
و کلیدی در اختیار باش��گاه خود هستند. سولدو گفت: 
برای کسب 3 امتیاز و برد به مصاف ذوب آهن می رویم 
و بازی های خانگی به دنبال برد هستیم و یک امتیاز در 
بازی فردا دردی را از ما دوا نکرده و باید 3 امتیاز را کسب 
کنیم. وی در مورد ش��انس تراکتور برای کسب سهمیه 
آس��یا گفت: حتی بازیکنان جدید ه��م به تیم تراکتور 
اضافه ش��وند، هیچ قول و تضمینی برای کسب سهمیه 
آسیا نمی دهم و باید بازیکنان با هم تمرین و بازی کنند 
تا به هماهنگی برس��ند و این زمان می خواهد و تلاش 

می کنیم بهترین نتیجه را برای تراکتور بگیریم.

تی�م داوری دیداره�ای هفت�ه دوازدهم رقابت ه�ای لیگ برتر 
فوتبال از سوی کمیته داوران مشخص شد.

اس��امی داوران قضاوت کننده در هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال ایران 
به شرح زیر است:

چهارشنبه - ۸ دی ماه ۱۴۰۰
نساجی مازندران - نفت سلیمان

 مرتضی منصوریان، یعقوب سخندان، جعفر مهاجر و شبیر بهروزی
ناظر: حسین خانبان

پیکان - پدیده مشهد
 محمدرضا تارخ، حامد صفایی، مهرداد نجفی و امیرسامان سلطانی

ناظر: حاتم بک پور
تراکتور تبریز - ذوب آهن اصفهان

 حمید حاج ملک، یعقوب حجتی، هیوا بهمنی و کمیل غلامی
ناظر: علیرضا یزدانی

گل گهر سیرجان - مس رفسنجان
 محمدرضا اکبریان، محمد راهی، حمیدرضا افشون و رضا مهدوی

ناظر: علیرضا کهوری

فجر سپاسی شیراز - هوادار تهران
عبدالنبی پورخلف، حمید نادری، مرتضی یوس��ف ش��هریاری و پیمان 

فرخی مهر
ناظر: رحیم رحیمی مقدم

استقلال - فولاد خوزستان
 امی��ر عرب براقی، جلیل ش��عرانی، عس��گر محمدی و محمدحس��ین 

ترابیان
ناظر: حیدر شکور

سپاهان - پرسپولیس
 وحید کاظمی، حسن ظهیری، مهدی عالیقدر و رضا عادل

ناظر: رسول فروغی
صنعت نفت آبادان - آلومینیوم اراک

 موعود بنیادی فرد، علی میرزابیگی، حسن انتظاری و وحید زمانی
ناظر: ابوطالب طاهریان

اعلام داوران هفته دوازدهم لیگ برتر فوتبال

سولدو: سن قوچان نژاد بالا بود
همه باید در روزهای سخت به تراکتور کمک کنند

محسن ربانی معتقد است حدنصاب هایی که فدراسیون دوومیدانی 
برای مسابقات قهرمانی داخل سالن آسیا درنظر گرفته است،  منطقی 

و فنی نیست.
مسابقات دوومیدانی قهرمانی داخل سالن آسیا از ۲۲ تا ۲۵ بهمن ۱۴۰۰ به 
میزبانی قزاقستان برگزار می شود. ایران در این مسابقات پنج سهمیه دارد که 
تمام هزینه های آن ها برعهده فدراسیون دوومیدانی قزاقستان به عنوان میزبان 
اس��ت. فدراسیون دوومیدانی ایران در این راستا رکوردهای ورودی مسابقات 
را اعلام کرده اما حد نصاب ها صدای ورزشکاران و مربیان را درآورده و باعث 
انتقاد آنها شده، چرا که معتقدند در برخی مواد ورودی ها بسیار سخت و در 

چند ماده راحت است.
محس��ن ربانی، قهرمان س��ابق پ��رش با نی��زه در گفت وگو با ایس��نا به 
حدنصاب های در نظر گرفته ش��ده اش��اره و بیان کرد: از دیدگاه من خیلی 
س��ختگیرانه و ماحصل تفکر و مطالعه مسئولان فدراس��یون است. در نظر 
بگیرید که سال آینده بازی های آسیایی را پیش رو داریم اما هیچ اردویی را 
در نظر نگرفته  و کار خاصی نکرده ایم. صحبت از اردوی متمرکز بود اما هیچ 

اتفاقی نیفتاد و چنین شرایطی با رکوردهای ورودی همخوانی ندارد. 
او در مورد اینکه فدراس��یون در پایان فصل بدنسازی ورزشکاران تنها یک 
مسابقه انتخابی در نظر گرفته است، گفت: همه این موارد ایرادهای کار است. 
نمی شود با یک مسابقه بهترین رکورد شخصی را زد، بنابراین منطقی نیست. 
وقتی زمستان هیچ مس��ابقه ای در نظر نگرفته اند، در بازی های آسیایی چه 
توقعی از ورزشکاران می توان داشت؟ از طرفی خیلی از ورزشکاران ما جوان 
هستند و به فرصت نیاز دارند. من و هم نسلانم ۱۰، ۱۲ سال ملی پوش بودیم، 
در مسابقات مختلفی شرکت کردیم و این تجربه باعث شد در آسیا طلایی 
شویم در حالی که در اولین مسابقه هایمان پنجم و ششم آسیا شدیم. اکنون 
علی رغم اینکه برای ورزشکاران هزینه نکرده اند اما رکورد برخی از آنها خیلی 

خوب است. 

قهرمان سابق پرش با نیزه آسیا در ادامه گفت: ما شانس شرکت در مسابقات 
را داشتیم و چندین مدال هم گرفتیم. با اینکه رکوردم قبل از قهرمانی آسیا 
۲۰۰۷ که مدال طلا گرفتم، رکورد مدال نبود اما این شانس را به من دادند، 
اعزام شدم و در شرایط مسابقه جنگیدم. اکنون چگونه ورزشکاری بدون هیچ 

رقیب و مسابقه ای، حدنصابی را ثبت کند که با آن طلای آسیا می گیرد؟ 
او با اش��اره به مش��کلات مالی فدراس��یون برای اعزام ورزش��کاران گفت: 
مش��کلات اقتصادی یا اعزام تیم کیفی از نظر من توجیهی ندارد. مسئولان 
باید جوابگوی تصمیمات خود باشند. اگر در پایان مسابقات مشخص شود که 
ورزشکاری شانس مدال داشته اما به دلیل نرسیدن به حدنصاب فدراسیون 
اعزام نش��ده، مگر با یک ببخشید جمع می شود؟ به ورزشکار شانس بدهید. 

یک مدال می تواند زندگی اش را تغییر بدهد. 
ربانی در پاسخ به این سوال که ورزشکاران و مربیان دوومیدانی درخواستی 
مبنی بر تغییر حدنصاب ها به فدراسیون داده اند، بیان کرد: اعضای کمیته های 

فنی فدراسیون معتقدند که رکوردها سختگیرانه نیست. ارتباطی با فدراسیون 
ندارم و نمی دانم چه اتفاقی می افتد اما امیدوارم تجدید نظر کنند. فدراسیون، 
هیات ها، مربی و ورزشکار باید در یک مسیر کار کنند اما الان اینگونه نیست 
و ورزشکاران همه ناراحت هستند. بهتر بود که به جای انتشار حد نصاب ها، 
می گفتند بهترین رکوردها را می بریم اما الان با این کار به ورزشکاران پیش از 

موعد تیر خلاص زده اند. این دوستانه نیست. 
او در این مورد افزود: صحبت های قش��نگی در مورد خرد جمعی و اتحاد 
می ش��نویم اما کمی به آن ها عمل و دلسوازنه نگاه کنیم. کسی که شانسی 
مدال آسیایی دارد سال ها تلاش و هزینه کرده و اکنون به جایگاهی رسیده که 
باید به او شانس بدهند. اگر در روز انتخابی شرایط روحی یا جسمی مناسبی 
نداشته باشد و رکورد نزند، یعنی تمام می شود؟ این روند اصلا منطقی نیست. 
همیشه مشکلات را گردن قبلی ها می اندازیم در حالی که منطقی تر و فنی تر 

نگاه می کردند. 
ای��ن مربی دوومیدانی با بیان اینک��ه وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
برای ورزشکاران المپین و قهرمانان آسیا هزینه کرده اند، به لزوم نظرخواهی 
از آنها اشاره کرد و گفت: این افراد دشمن نیستند که نظرشان را نمی پرسند. 
عاشق دوومیدانی هستند و سال ها عمرشان را برای این رشته گذاشته اند. باید 

نظرشان را بپرسند شاید قسمتی از کار را دیدند که فدراسیون نمی بیند. 
او ب��ه ل��زوم توجه به رش��ته هایی که برخلاف نظر کارشناس��ان موفق به 
مدال آوری برای دوومیدانی شده اند، اشاره و بیان کرد: ما در یکسری رشته ها 
از قدی��م قهرم��ان بوده ایم، یعنی فیزیک و ش��رایط آب و هوایی خوب بوده 
و مدال گرفته ایم اما در برخی از رش��ته ها ورزش��کاران برای اولین بار مدال 
گرفتند. من، آقایان سپهرزاد، عسگری، تفتیان، قاسمی  با مدال آوری معادلات 
کارشناسانی که با آمار کار می کنند را به هم ریختیم. بنابراین باید حق حضور 
در مسابقات را به دختری که با حجاب اسلامی در ماده تکنیکی پرش با نیزه، 

۴ متر می پرد، بدهند. 

فدراسیون دوومیدانی به ورزشکاران تیر خلاص زد!

 خیز دوباره بسکتبال باویلچر 
برای کسب جایگاه از دست رفته!

 واکنش دبیرکل فدراسیون والیبال به نحوه برگزاری 
دور برگشت لیگ مردان

سرمربی جدید تیم ملی بسکتبال با ویلچر گفت: تلاش بر 
این اس�ت تا به جایگاهی که قبلا در آسیا و جهان داشتیم، 

دوباره دست یابیم.
مسعود فلاح ، در خصوص برنامه های خود برای آماده سازی تیم 
ملی بسکتبال با ویلچر، اظهار کرد: یکی از برنامه های پیش بینی شده 
برای تیم بسکتبال با ویلچر، آماده سازی این تیم جهت شرکت در 
مسابقات قهرمانی آسیا و اقیانوسیه است که از ۴ تا 1۴ فروردین در 
تایلند برگزار می ش��ود، برای حضور هر چه بهتر در این مسابقات 5 
اردو پیش بینی ش��ده که اولین اردو با حضور ۲7 بازیکن از 11 تا 
1۸ دی در فدراس��یون جانبازان و معلولان برگزار خواهد ش��د. وی گفت: در حال حاضر 1۲ بازیکن ایران لژیونر 
هستند که از این تعداد 10 نفر در تیم های باشگاهی ترکیه و ۲ نفر در آلمان درگیر لیگ های اروپایی هستند که در 
آخرین اردو به تیم ملی اضافه خواهند شد. سرمربی تیم ملی بسکتبال با ویلچر همچنین از احتمال برگزاری چند 
دیدار تدارکاتی با تیم های باشگاهی ترکیه در بهمن خبر داد و افزود: طبق هماهنگی های انجام شده با تیم های 
باش��گاهی ترکیه، در صورت موافقت فدراسیون جانبازان و معلولان و تیم های باشگاهی ترکیه، سعی داریم چند 
دیدار تدارکاتی با حضور 10 بازیکن لژیونر خود در ترکیه و ۴ بازیکن داخلی در کلاس های 1 ،5/1 و ۲ با تیم های 
باشگاهی ترکیه از 1۲ تا 17 بهمن داشته باشیم تا ضمن آماده سازی بازیکنان برای شرکت در مسابقات قهرمانی 
آسیا و اقیانوسیه، بازیکنان لژیونر خود را نیز مورد ارزیابی قرار دهیم تا بهترین نفرات را برای تایلند انتخاب کنیم.

فلاح ادامه داد: در مجموع به دنبال گزینش 1۲ بازیکن در کلاس های یک تا 5/۴ برای مسابقات قهرمانی آسیا و 
اقیانوسیه )انتخابی قهرمانی جهان( هستیم که سعی داریم با انتخاب بهترین ها، جایگاه از دست رفته خود را دوباره 
در این مسابقات کسب کنیم. وی همچنین از برگزاری اردوی مشترک با تیم تایلند قبل از شرکت در مسابقات 
قهرمانی آس��یا و اقیانوس��یه در تهران خبر داد و گفت: این تورنمنت تدارکاتی بنا به درخواست کشور تایلند بوده 
که از ۲۲ بهمن تا اول اس��فند در ایران برگزار خواهد ش��د. سرمربی تیم ملی بسکتبال با ویلچر تصریح کرد: تیم 
بسکتبال با ویلچر در سال ۲01۸ چهارم جهان و در سال ۲017 نایب قهرمان آسیا و اقیانوسیه بوده و در بازیهای 
پاراآسیایی جاکارتا موفق به کسب عنوان قهرمانی شدیم. متاسفانه در توکیو چون شرایط فراهم نبود در جایگاه 
نهم قرار گرفتیم، ما پتانسیل های خوبی در بسکتبال با ویلچر داریم که با سرمایه گذاری روی آن می توانیم دوباره 
به جایگاه واقعی خود بازگردیم. وی در پایان یکی از مشکلات تیم بسکتبال با ویلچر را مشکل سخت افزاری عنوان 
کرد و گفت: با توجه به این که تهیه ویلچر استاندارد و مدرن هر کدام به مبلغ ۲00 میلیون برای هر بازیکن سخت 
و از عهده ی فدراس��یون خارج اس��ت، نیاز به حامیان مالی داریم تا با حمایت خود از بازیکنان بسکتبال با ویلچر 

بتوانیم بهترین عملکرد را در بازیهای پاراآسیایی چین داشته باشیم.

دبیرکل فدراس�یون والیبال با اش�اره به این که مدیران 
عامل باش�گاه ها در پاسخ به نظرس�نجی نحوه ادامه لیگ 
برتر پیش�نهاداتی نیز مطرح کردند، گف�ت: موارد مطرح 
ش�ده از سوی باش�گاه ها در زمان خودش بررسی خواهد 
شد اما نظرسنجی درباره نحوه برگزاری دور برگشت بود.

میلاد تقوی در گفت وگویی که با س��ایت فدراس��یون والیبال 
داش��ت، در مورد نحوه برگزاری دور برگشت مسابقات لیگ برتر 
مردان گفت: همان گونه که بارها تاکید کرده ایم تلاش فدراسیون 
والیبال برگزاری هر چه بهتر لیگ های والیبال به ویژه لیگ برتر 

است و قطعا در این مسیر از نظرات کارشناسان لیگ و خانواده بزرگ والیبال استفاده خواهیم کرد.
او با بیان اینکه باش��گاه های ش��رکت کننده در لیگ برتر قس��مت مهمی از مجموعه این رقابت ها هستند، 
تصریح کرد: فدراسیون بارها نشان داده که برای نظرات مدیران عامل باشگاه ها و مجموع زیر نظر آن ها احترام 

قائل است.
دبیرکل فدراس��یون والیبال تاکید کرد: در نامه ای که به تازگی به باشگاه های لیگ برتری زدیم، نظرسنجی 
درباره دور برگشت مرحله مقدماتی این مسابقات کردیم، ممکن است برخی باشگاه ها در پاسخ پیشنهاداتی نیز 
مطرح کرده باشند اما هدف سازمان لیگ نحوه برگزاری دور برگشت بوده است. حالا اینکه یکی از باشگاه ها از 
بین دو گزینه پیشنهادی در خصوص دور برگشت یکی از گزینه ها را انتخاب می کند و در خصوص دور پلی آف 
هم پیش��نهادی می دهد، فدراس��یون در جای خودش به پیش��نهادات تیم ها در خصوص موارد دیگر همچون 

پلی آف رسیدگی می کند. نظرسنجی در خصوص دور برگشت بوده است و ربطی به مرحله پلی آف نداشت.
او ادامه داد: در نامه فدراسیون دو شیوه متمرکز یا تداوم روش دور رفت )رفت و برگشت( برای دور برگشت 
پیش��نهاد ش��ده بود که از مجموع 1۴ تیم که در این نظرسنجی شرکت کردند، هشت تیم موافقت خود را با 
برگزاری به روش دور رفت و غیر متمرکز اعلام کردند و شش تیم هم خواهان برگزاری به روش دوم )متمرکز( 
بودند. بنابراین فدراسیون برای احترام به رای اکثریت باشگاه ها مسابقات دور برگشت را به صورت غیر متمرکز 
برگزار خواهد کرد. تقوی با یادآوری اینکه "در مجموع همه این بررس��ی ها نش��ان داد که اکثریت باش��گاه ها 
علاقه مند هس��تند که این مس��ابقات به ش��کل غیر متمرکز و همانند دور رفت ادامه یابد،" گفت: اگر برخی 
باشگاه ها در پاسخ خود پیشنهاداتی نیز مطرح کردند، باید به رای اکثریت احترام بگذارند و در زمان مناسب 
این پیشنهادات نیز بررسی خواهند شد. وی در پایان افزود: لیگ برتر 1۴ تیم دارد. باید حرفه ای نگاه و عمل 
کنیم و به نظرات سایر تیم ها احترام بگذاریم. همه 1۴ تیم در این نظرسنجی حق اظهار نظر داشتند و نباید 

لیگ برتر را معطوف به نظر تیم خاصی کنیم. طبیعتا منطقی است که هر تیم به نفع خود اظهارنظر کند.
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